
V Libochovanech dne 17. října 2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

Tak jsme si v minulém týdnu vyčistili dvorky, půdy a sklepy. Ale protože patrně ten velkoobjemový 

odpad vyrábíme, nejen nacházíme někde v zákoutích, tak si celou akci zopakujeme. To aby měli 

možnost odložit odpad i ti, na něž se v tom týdnu uplynulém nedostalo. Tak snad bude před zimou 

uspokojen každý a znovu se začneme shánět po odpadu až na jaře. Ještě v říjnu se zbavíme 

velkoobjemového odpadu ve dnech 23. a 24., tj. opět ve čtvrtek a v pátek, dříve to nešlo. I jinde 

mají co odkládat. 

Tento týden v pátek a v sobotu se konají volby. V našem obvodu jsou to pouze volby do krajského 

zastupitelstva. Asi jsme už z toho volebního množství otrávení, ale věřte si čemu chcete, krajské 

volby jsou snad důležitější než ty celostátní. Volíme totiž svoji nejbližší rozhodovací exekutivu a to 

bychom měli udělat s rozmyslem a poctivě. Přijít tedy ke krajským volbám by měl opravdu každý. 

Na Krajském úřadě se rozhoduje, jak daleko to budeme mít k lékaři, zda tam budou všichni 

odborníci co čekají na naše bolavé tělo, jestli se dostane peněz na komunikace, školství nebo 

opravy obecního majetku. Myslím, že by se dalo najít ještě několik dalších témat, která se řeší na 

Krajském úřadě a která mají vztah blízký našim životům na obcích. Bohužel často, abychom na 

obcích mohli zařídit pro naše občany to, co nás nejvíc pálí, musíme setsakramentsky vybojovávat. A 

proto ty volby. Zvolte své zástupce tak, aby i malé obce měly ve svých nárocích snadnější přístup 

k řešení svých problémů. Je to na nás všech, jak se nám bude v příštím čtyřletém období dařit. 

Dostalo se vám v tomto týdnu do rukou první tiskařské vydání „Obecního zrcadla“, jinak to 

zpravodaje, který shrnuje události v životě obce za uplynulé období. Budeme se snažit přiblížit tyto 

zprávy všem rodinám vždy jedním výtiskem, vždy zpětně za čtvrtletí. Bylo by opravdu velmi dobré, 

kdybychom mohli uveřejnit i vaše drobné zprávy či postřehy. Chcete někomu poděkovat, popřát, 

podivit se nad něčím, přát si, jedno jestli osobně, sousedům, kamarádům nebo snad obci, všechno 

se pokusíme do tohoto zpravodaje dostat. Je pouze jedna podmínka, která je daná. Příspěvky musí 

být podepsané. Anonymy se nebudeme zabývat. Žádné schovávačky. Já se svojí kůží chodím na trh 

už pěknou řádku let a s každým se (ne)domluvím. S někým víc a s někým méně. Tak už to chodí. Ale 

nemám ve zvyku se za někoho schovávat. 

Byla dokončena vnitřní úprava Obecního úřadu položením dlažby v přízemí i v patře budovy. 

Jednalo se o poslední větší finanční výdaj na tuto budovu, která má obec reprezentovat. Myslím, že 

můžeme směle říci, že v současné podobě už není zařízení budovy mnoho co vytknout. V příštím 

období se soustředíme na kulturní dům Eden v Řepnici a budovu kostela. 

  

 Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


